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Z A P I S N I K 

XVIII. sjednice Komisije za petanku HBS-a, 

održane u prostoriju Udruge umirovljenika u Šibeniku – PK Krešimir grada, 

dana 24. travnja 2025.g. 

 

Sjednica na koju su pozvani putem e-maila i WhatsApp grupe članovi Komisije i 

predsjednici/predstavnici klubova, Izbornik reprezentacije, započela je u 17.00 sati.  

Prisutni članovi Komisije:  

Grozdana Juričev Šprljan - predsjednica,  Snežana Žaja– PK Šibenik, Marica Dlaka – PK Krešimirova 

grada Šibenik, Vesna Bošnjak – BK Solaris 2015. 

Izostali članovi Komisije: Ozren Mandić – PK Dalmatino, Zoran Mijat – PK Tribunj,  Albert 

Čobanović – PK Krčić, Mate Žurić – PK Vinske mušice,  

Prisutni ostali predstavnici klubova: Branimir Opačak – PK Šibenik, te Izbornik Krešimir 

Ivančević. 

Sjednicu je otvorila predsjednica Komisije, pozdravila prisutne te sukladno upućenom Pozivu kojim su 

svi pozvani i upoznati sa dnevnim redom, konstatira da nije pristigla nijedna druga točka za dnevni red, 

pa u nastavku predlaže dnevni red koji je jednoglasno prihvaćen. 

Dnevni red: 

1.      Potvrđivanje zapisnika prethodne sjednice Komisije od 11. ožujka 2025.g. 

2.    Plan pripreme reprezentacije za SP, Rim-2025. 

3.      R a z n o. 

 

 

Prijedlozi/zaključci po dnevnom redu 

Ad.1. Potvrđivanje Zapisnika s XVI. sjednice Komisije održane 11. ožujka 2025.g.g. 

Prisutni članovi Komisije bez primjedbi su prihvatili Zapisnik s XVII. sjednice Komisije održane dana 

11. ožujka 2025.g. 

 

Ad.2. Plan pripreme reprezentacije za SP, Rim-2025. 

Sukladno točki ad.2., dnevnog reda Predsjednica je dala riječ Izborniku, da iznese Plan pripreme 

reprezentacije za Svjetsko prvenstvo koje će se održati u Rimu, mjeseca rujna 2025.g, u kategorijama 

muškarci pojedinačno, žene pojedinačno, muški parovi, ženski parovi i par mix, kako je to, svojim 

mailom od 27.3.2025.g.,  izvijestio glavni tajnik FIPJP-a, g. Bruno Fernandez. 

 

Izbornik je u kratkim crtama kazao da budući se 1. HPL odvija sve do kraja lipnja, smatra potrebnim 

pričekati kraj iste i draft igrača napraviti u odnosu na njene rezultate, kao i rezultate u odnosu na 

prošlogodišnju sezonu, tako da bi nakon završetka 1. HPL, odredio  pozvati igrače na pripreme, s time 

da još nisu definirane dobne granice za seniore što bi bilo potrebno jer bi direktno utjecalo na izbor 

igrača. 

Uz to su bila planirana dva prijateljska susreta sa slovenskom reprezentacijom, a kako je vrijeme već 

odmaklo to bi bilo dobro da se održi jedan susret sa Slovenijom u skladu s financijskim mogućnostima. 

 

U odnosu na izneseno predsjednica je kazala da se veteransko prvenstvo održava s dobnom granicom 

55+, što bi se onda moglo promatrati da su seniori onda do 55 godina, međutim da bi bili sigurni 

kontaktirati će se Ured HBS i razmotriti mogućnost određivanja dobne granice kako bi prijave igrača 

bile u skladu s Propozicijama svjetskog prvenstva, pogotovo što postoji rok od dva mjeseca kada se 

ekipe moraju prijaviti s imenom i prezimenom, mada postoji mogućnost promjene. 

Što se tiče planiranih susreta sa slovenskom reprezentacijom predsjednica je kazala da je već više puta 

pokušala kontaktirati njihov Savez i pojedinačno izbornika i predsjednika Saveza, međutim do danas da 

nije dobila njihov odgovor, osim od g. Boštjana koji je kazao da će taj mail proslijediti Rodeu, pa u 

odnosu na taj kontakt predsjednica će i dalje nastojati stupiti u kontakt a ujedno predlaže i Izborniku da 

on stupi u kontakt s njihovim izbornikom kako bi mogli planirati daljnje aktivnosti. 
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Slijedom iznesenog i provedene diskusije donosi se  

Zaključak: Predsjednica će kontaktirati Ured HBS-a radi utvrđivanja činjenice postoji li stvarno 

i koja je dobna granica igrača za sudjelovanje na SP za seniore. 

Izbornik će kontaktirati direktora reprezentacije radi pripremanja reprezentacije i ekipiranja 

timova što se tiče utvrđivanja broja igrača ovisno u koliko disciplina će se natjecati. 

Po dobivenim informacijama održati će se slijedeći sastanak. 

 

 

Pod točkom razno nije bilo prijedloga, te je sjednica završila u 18,oo sati. 

 

 

 

 

 

 

                  Zapisničar                                                                                          Predsjednica Komisije 

          Marica Dlaka-Vlajković                                                                           Grozdana Juričev Šprljan 

 

 


